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Protokół Nr XXXVIII.2017 

z sesji nadzwyczajnej Rady Powiatu w Opatowie 

odbytej w dniu 5 października 2017 r. godz. 7:30 

 

Obrady Rady Powiatu zostały rozpoczęte o godzinie 7:30, a zakończone o godzinie 7:55 . 

W sesji wzięło udział 13 radnych, na ogólną liczbę 17 radnych, zgodnie z listą obecności. 

Lista obecności radnych oraz osób zaproszonych obecnych na sesji stanowią kolejno załącznik nr 1 

ora nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.1. Pan Wiceprzewodniczący Zbigniew Zięba powitał wszystkich radnych oraz osoby 

uczestniczące w XXXVIII sesji Rady Powiatu w Opatowie i tym samym rozpoczął obrady mówiąc: 

,,otwieram obrady sesji rady powiatu”. 

Następnie oświadczył, iż na podstawie listy obecności stwierdza prawomocność obrad. 

Nieobecności usprawiedliwione czterech osób - pana Jacka Dwojaka, pani Marii Serwinowskiej, pana 

Alfreda Skury oraz pana Tomasza Stańka.  

Podczas rozpoczęcia obrad nieobecny pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz. 

 

Ad.2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Pan Wiceprzewodniczący zaproponował przyjęcie protokołu bez odczytywania wzorem poprzednich 

sesji. 

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał, kto jest za przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji Rady 

Powiatu bez odczytywania. 

W głosowaniu jawnym protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie. 

Udział w głosowaniu wzięło 12 radnych. 

W głosowaniu nie wziął udział pan Zbigniew Wołcerz. 

,,Za” – 12 głosów, ,,przeciw” - 0 głosów, ,,wstrzymało się” – 0 głosów. 

 

Następnie pan Wiceprzewodniczący przeszedł do realizacji kolejnego punktu obrad. 

 

Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 

1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Podjęcie uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

a) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Opatowskiego na lata 2017 – 2027, 

b) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2017 r., 

c) zmiany uchwały w sprawie utworzenia Placówki Opiekuńczo – Wychowawczej typu 

specjalistyczno – terapeutycznego w Opatowie. 

5. Zakończenie obrad XXXVIII sesji Rady Powiatu.  

 

Pan Wiceprzewodniczący zapytał czy są uwagi do odczytanego porządku obrad. 

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego pan Wiceprzewodniczący zapytał kto jest za przyjęciem 

odczytanego porządku obrad. 

W głosowaniu jawnym porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

Udział w głosowaniu wzięło 12 radnych. 

,,Za” – 12 głosów, ,,przeciw” - 0 głosów, ,,wstrzymało się” – 0 głosów. 
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W tym momencie o zabranie głosu poprosił pan Starosta Bogusław Włodarczyk. 

 

Pan Wiceprzewodniczący udzielił głosu panu Staroście, który wyjaśnił powód zwołania dzisiejszej 

sesji. Poinformował, iż przesunięcie środków finansowych w budżecie związane jest z wynikami 

przetargów dotyczących projektów związanych z termomodernizacją budynków użyteczności 

publicznej, jak również boiska sportowego  Zespołu Szkół Nr 1 w Opatowie.  

W trakcie wypowiedzi pana Starosty na salę obrad wszedł pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz 

(godzina 7:35). Od tej chwili obrady toczyły się w obecności 13 – osobowego składu radnych. 

Kontynuując pan Starosta omówił sprawę dotyczącą przetargu pod nazwą „ Rozbudowa i  przebudowa 

szkolnej infrastruktury sportowej w Zespole Szkół Nr 1 oraz Zespole Szkół Nr 2 w Opatowie – 

modernizacja boiska’, jak również przetargu „Termomodernizacja budynków użyteczności publicznej 

na terenie Powiatu Opatowskiego”. Pan Starosta omówił prace związane z termomodernizacją 

budynku C ul. Szpitalna w  Opatowie, oznajmiając, iż zostało wyremontowane II piętro oraz 

podziemia. Następnie pan Starosta podziękował panu radnemu Grzegorzowi Gajewskiemu za 

pożyczenie sprzętu -  kamery termowizyjnej niezbędnej w celu dokonania przeglądu kanalizacji, która 

jest stara i wymaga wymiany. Kończąc wypowiedź poinformował, iż podpisana została pre umowa na 

termomodernizację budynków użyteczności publicznej na terenie Powiatu Opatowskiego, 

a w kolejnym tygodniu zostanie podpisana umowa. Dodał, iż kwota przetargów opiewa na wysoką 

sumę. Pan Starosta poprosił również radnych o pozytywne przychylenie się do powyższej kwestii.  

Przedmiotowy materiał stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Pan Wiceprzewodniczący podziękował za wypowiedź panu Staroście, po czym przeszedł do realizacji 

dalszej części porządku obrad. 

Ad.4. Podjęcie uchwał Rady Powiatu w sprawie:  

a) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Opatowskiego na lata 2017 – 2027. 

Pan Wiceprzewodniczący Zbigniew Zięba odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Opatowskiego na lata 2017 – 

2027, a następnie zapytał czy są pytania lub uwagi do odczytanego projektu uchwały. 

 

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał, kto jest ,,za” podjęciem uchwały, kto jest ,,przeciw” 

i kto się ,,wstrzymał”. 

 

Wobec ich braku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w  sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Opatowskiego na lata 2017 – 2027, pytając 

kto jest za jego przyjęciem. 

 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XXXVIII.48.2017 została podjęta jednogłośnie i  stanowi 

załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 

,,Za” – 13 głosów, ,,przeciw” - 0 głosów, ,,wstrzymało się” – 0 głosów. 

 

b) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2017 r. 

Pan Wiceprzewodniczący Zbigniew Zięba odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2017 r., a następnie zapytał czy są 

pytania lub uwagi do odczytanego projektu uchwały.  
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Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał, kto jest ,,za” podjęciem uchwały, kto jest ,,przeciw” 

i kto się ,,wstrzymał”. 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XXXVIII.49.2017 została podjęta jednogłośnie i  stanowi 

załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych.  

,,Za” – 13 głosów, ,,przeciw” - 0 głosów, ,,wstrzymało się” – 0 głosów. 

 

c) zmiany uchwały w sprawie utworzenia Placówki Opiekuńczo – Wychowawczej typu 

specjalistyczno – terapeutycznego w Opatowie. 

Pan Wiceprzewodniczący Zbigniew Zięba odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

w sprawie utworzenia Placówki Opiekuńczo – Wychowawczej typu specjalistyczno – 

terapeutycznego w Opatowie, a następnie zapytał czy są pytania lub uwagi do odczytanego 

projektu uchwały. 

 

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał, kto jest ,,za” podjęciem uchwały, kto jest ,,przeciw” 

i kto się ,,wstrzymał”. 

 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XXXVIII.50.2017 została podjęta jednogłośnie i  stanowi 

załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 

,,Za” – 13 głosów, ,,przeciw” - 0 głosów, ,,wstrzymało się” – 0 głosów. 

 

Następnie pan Wiceprzewodniczący przeszedł do realizacji ostatniego punktu obrad. 

 

Ad. 5. Zakończenie obrad XXXVIII sesji Rady Powiatu.  

Pan Wiceprzewodniczący Zbigniew Zięba wypowiedział formułę - ,,zamykam obrady sesji Rady 

Powiatu”. 

Na tym sesję zakończono. 

 

Protokolant:  

mgr Anna Ziarko    Wiceprzewodniczący Rady Powiatu 

       /-/ Zbigniew Zięba 

 

 

 

 

 


